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ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ,ΤΕΧΝΗΤΗ ΝΟΗΜΟΣΥΝΗ (ΤΝ) και DΝΑ 
Αυτά είναι τα τρία θέματα που θα μας απασχολήσουν τη νέα χρονιά, τον επόμενο 
χρόνο και καθ' όλη τη διάρκεια του 21ου αιώνα. 
 
Αν η ΤΝ και η DΝA χρησιμοποιηθούν σωστά, οι άνθρωποι σε όλο τον κόσμο α) 
θα έχουν, μέσω της ΤΝ εκπαιδευτικά πλεονεκτήματα, π.χ. καταρρίπτοντας τους 
γλωσσικούς φραγμούς, και β) θα μάθουν μέσω της DΝA ότι όλοι οι άνθρωποι 
έχουν γονιδιακές παραλλαγές των ίδιων γονιδίων. Το γεγονός ότι παρ' όλα αυτά 
φαίνονται διαφορετικοί οφείλεται αποκλειστικά στη γεωγραφική τους θέση και στις 
περιβαλλοντικές συνθήκες. Και το γεγονός ότι οι Έλληνες και οι Τούρκοι, για 
παράδειγμα, έχουν ακόμη πιο παρόμοιες γονιδιακές παραλλαγές οφείλεται στους 
κοινούς τους προγόνους. 
 
Ωστόσο, αν η ΑΙ και η DΝΑ χρησιμοποιηθούν λανθασμένα, τότε μόνο το 0,1% του 
παγκόσμιου πληθυσμού θα γίνει ακόμη πλουσιότερο και το υπόλοιπο 99,9% του 
παγκόσμιου πληθυσμού θα γίνεται όλο και πιο φτωχό, γεγονός που θα οδηγήσει 
στον  αφανισμό της ανθρωπότητας σε αυτή τη γη. 
Για να διασφαλιστεί ότι μπορούμε να αξιοποιήσουμε μόνο τις θετικές πτυχές της 
Τεχνητής Νοημοσύνης και του DNA, αυτές οι νέες τεχνολογίες πρέπει να 



παρακολουθούνται και να ρυθμίζονται. Όπως ακριβώς το Ινστιτούτο Paul Ehrlich 
στη Γερμανία παρακολουθεί τη φαρμακοβιομηχανία, κάτι ανάλογο πρέπει να 
υπάρχει και για τις εξελίξεις των προγραμμάτων ΤΝ και την έρευνα DΝΑ. Και γι' 
αυτό χρειαζόμαστε ισχυρές ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΕΣ. Πρέπει να προστατεύσουμε και να 
ενισχύσουμε τις υπάρχουσες δημοκρατίες και να τις διαδώσουμε σε όλες τις 
χώρες. «Αυτή είναι η μόνη μας ελπίδα», λένε οι συγγραφείς του φυλλαδίου 
«ΖΩΝΤΑΝΗ ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ». 
 
Για εμάς τους Έλληνες, και τα τρία θέματα έχουν μεγάλη σημασία. Η ΕΕΕΔ.ΒΒ θα 
διοργανώσει τη δεύτερη επιστημονική ημερίδα στο Hohenheim στις 15 Μαρτίου 
2025 σε συνεργασία με την DHW και την GCCH. Εκεί θα συζητηθεί το θέμα της 
Τεχνητής Νοημοσύνης από την ελληνική οπτική γωνία. Ένα χρόνο αργότερα, θα 
εξεταστεί επίσης η μέθοδος DΝA από ελληνική σκοπιά. Χαίρομαι που δύο 
εξαιρετικοί ομιλητές, ο καθηγητής Δρ Βασίλειος Φθενάκης από το Μόναχο και ο 
καθηγητής Δρ Μιχάλης Δαμανάκης από την Κρήτη, έχουν αποδεχτεί να 
συμμετάσχουν. 
Ένα ιδιαίτερο χαρακτηριστικό αυτών των ημερίδων είναι η συμμετοχή ενός 
εκπροσώπου από ένα ελληνικό μαρτυρικό χωριό. Στην πρώτη ημερίδα ήταν το 
Κομμένο, ενώ στη δεύτερη θα είναι το Δίστομο. 
 
ΣΑΕ, ΟΕΚ και ΕΛΛΗΝΙΚΗ ΚΟΙΝΟΤΗΤΑ 
Θα ήταν σημαντικό να επανενωθούν οι Έλληνες του εξωτερικού κάτω από την 
ομπρέλα του ΣΑΕ. Αυτό θα μας έδινε τη δυνατότητα να αξιοποιήσουμε καλύτερα 
τα εν λόγω θέματα του αιώνα για την ενίσχυση και τη διάδοση της δημοκρατίας. 
Με αυτό το σκεπτικό, το συνέδριο της Ομοσπονδίας Ελληνικών Κοινοτήτων 
Γερμανίας (ΟΕΚ) ενέκρινε ψήφισμα για την επανενεργοποίηση του ΣΑΕ. Αυτό 
μπορεί να είναι μόνο ευπρόσδεκτο. Ωστόσο, η ΟΕΚ είναι πολύ αδύναμη εδώ και 
σχεδόν 20 χρόνια. Τα μέλη της, οι ελληνικές κοινότητες, που κάποτε ήταν πολύ 
ισχυρές, δεν έχουν καταφέρει να καθορίσουν νέους στόχους για την Μετα-
Gastarbeiter-Εποχή. Ο «Gastarbeiter» έχει αντικατασταθεί από τον 
ενσωματωμένο Έλληνα. Και αυτός δεν μπορεί να κάνει τίποτα με την κοινότητα 
των φιλοξενούμενων εργατών που εξακολουθεί ακόμα να υπάρχει. Επιπλέον, τα 
πράγματα γίνονται χειρότερα, καθώς οι κανόνες της δημοκρατίας δεν λαμβάνονται 
σοβαρά υπόψη ούτε από την ΟΕΚ ούτε από ορισμένες κοινότητες. Πώς θα 
εξηγήσεις σε έναν ενσωματωμένο Έλληνα ότι η ΟΕΚ, η οποία αποτελείται από 
λίγες ελληνικές κοινότητες με λιγότερα από 1.000 μέλη, εκπροσωπεί τους περίπου 
600.000 Έλληνες στη Γερμανία; Ή ότι η ΕΚΣ εκπροσωπεί τους περίπου 20.000 
ανθρώπους στη Στουτγάρδη με ελληνικές ρίζες; Και μάλιστα με μόλις 67 μέλη; 
πρόθυμα να ψηφίσουν; Ή γιατί το νέο διοικητικό συμβούλιο είχε ήδη αποφασιστεί 
πριν από τις εκλογές; 
 
Αλλά, αγαπητοί φίλοι, μην ανησυχείτε. Κανείς δεν θα σας κάνει τέτοιες ερωτήσεις. 
Και αυτό είναι που βρίσκω πιο λυπηρό. Το 2019, ρώτησα αρκετούς Έλληνες 
δικηγόρους στη Στουτγάρδη, αν οι εκλογες με μία μόνο λίστα και χωρίς σταυρούς 
προτίμησης είναι σύμφωνα με το γερμανικό δίκαιο νόμιμες. Κανένας από αυτούς 
δεν ενδιαφέρθηκε να απαντήσει.  
 



Το 2022, η ΟΕΚ διοργάνωσε ένα συνέδριο το οποίο κηρύχθηκε άκυρο από το 
τοπικό δικαστήριο. Ωστόσο, πολλοί το γνώριζαν αυτό εκ των προτέρων. Τότε, 
πρότεινα αντί για το συνέδριο να οργανωθεί μια συνάντηση. Στις αρχές αυτού του 
μήνα, το 23ο συνέδριο  επαναλήφθηκε. Δεν είναι ακόμη γνωστό αν και αυτό το 
συνέδριο πραγματοποιήθηκε σύμφωνα με το καταστατικό. Υπήρχαν πολύ λίγες 
ελληνικές κοινότητες παρούσες. Πάρα πολλές έμειναν εκτός. Στο 15μελές 
διοικητικό συμβούλιο εξελέγησαν πολλοί άνθρωποι που δεν ήταν καν μέλη του 
συνεδρίου. Αυτό είναι δυνατό σύμφωνα με το καταστατικό της ΟΕΚ. Προκειμένου 
να μείνει ανοιχτή η πόρτα για ένα ή δύο σημαντικά πρόσωπα. Αν όμως είναι 
περισσότερα, τότε ένα τέτοιο συμβούλιο δεν μπορεί να ληφθεί σοβαρά υπόψη. Η 
κατάσταση είναι ακόμη πιο ανησυχητική αν οι ελληνικές κοινότητες που 
συμμετείχαν στο συνέδριο έχουν λιγότερα μέλη από μια μόνο κοινότητα που δεν 
συμμετείχε, π.χ. Waiblingen; 
 
Ως πρώην πρόεδρος και, κυρίως, ως επίτιμος πρόεδρος τόσο της ΟΕΚ όσο και 
της Ελληνικής Κοινότητας Στουτγάρδης (ΕΚΣ), έχω το δικαίωμα, και μάλιστα το 
καθήκον, να επισημαίνω τις παρατυπίες και να κάνω ό,τι περνάει από το χέρι μου 
για να προστατεύσω το όνομα της ΟΕΚ και της ΕΚΣ. Και αυτό ακριβώς κάνω με 
αυτό το email. Οι περισσότερες ελληνικές κοινότητες και η ΟΕΚ ιδρύθηκαν στην 
δεκαετία του 1960 από τις οργανώσεις του ΚΚΕ. Αυτές ανέδειξαν τα πρώτα 
κοινοτικά στελέχη. Το γεγονός ότι σήμερα είμαι σε θέση να γράψω ένα τέτοιο e-
mail το οφείλω στο ΚΚΕ. Η πρόχειρη συμπεριφορά των σημερινών ηγετών του 
ΚΚΕ στη Γερμανία έχει βλάψει σοβαρά αυτόν το θεσμό. Ο θεσμός της «ελληνικής 
κοινότητας» προστατευόταν και καλλιεργούνταν πάντα από τα πολιτικά κόμματα, 
αλλά αυτό δεν ισχύει πλέον εδώ και δέκα χρόνια. Πρόθεσή μου είναι να διορθώσω 
όσο μπορώ αυτή την κατασταση. Με τη συμμετοχή της ΕΚΣ στο συνέδριο της 
ΟΕΚ δημιουργεί δυσκολίες στην ΟΕΚ, αφού η ΕΚΣ δεν πληροί το καταστατικό της 
ΟΕΚ. Μία κοινότητα μπορεί να γίνει μέλος της ΟΕΚ αν επιτρέπει περισσότερες 
από μία λίστες στις κλογές για το διοικητικό συμβούλιο. Στην περίπτωση μιας 
λίστας, οι υποψήφιοι πρέπει να αναγράφονται με κάποια συγκεκριμένη σειρά στο 
ψηφοδέλτιο και ο ψηφοφόρος μπορεί/πρέπει να σημειώσει μέχρι τέσσερις 
υποψηφίους. Αυτό δεν γίνεται πλέον στη Στουτγάρδη από το 2018. Αναρωτιέται 
κανείς τι νόημα έχει ένα καταστατικό αν δεν τηρείται. Και πως θα γίνει η 
αναγνώριση του νέου ΔΣ της ΕΚΣ από το πρωτοδικείο; Ποια είναι η άποψη των 
δηκηγόρων; Και ποια του προέδρου της ΟΕΚ;  
 
Για να απαλλαγούμε από όλα αυτά τα δυσάρεστα και παράλογα, θα ήταν λογικό η 
ΟΕΚ να οργανώσει μια συνάντηση στην οποία θα προσκληθούν όλες οι ελληνικές 
κοινότητες. 
 
Το εύχομαι αυτό σε όλους μας και ελπίζω να γίνει μέσα στο πρώτο εξάμηνο του 
2025, 
 
Με εκτίμηση 
Κωνσταντίνος Καρράς 
Αρκάδας  
 



DEMOKRATIE, KÜNSTLICHE INTELLIGENZ (KI) und DΝA 
Das sind die drei Themen, die uns im neuen Jahr, im nächsten Jahr und im 
gesamten 21. Jahrhundert beschäftigen werden. 
 
Wenn KI und DΝA richtig eingesetzt werden, werden die Menschen auf der 
ganzen Welt a) durch KI Bildungsvorteile z.B. durch den Abbau von 
Sprachbarrieren haben und b) durch DΝA erfahren, dass alle Menschen 
Genvarianten der gleichen Gene besitzen. Dass sie dennoch unterschiedlich 
aussehen, liegt allein an ihrem geografischen Wohnort und den 
Umweltbedingungen. Und dass z.B. Griechen und Türken noch ähnlichere 
Genvarianten haben, liegt an ihren gemeinsamen Vorfahren. 
Wenn KI und DNA jedoch falsch eingesetzt werden, dann werden nur 0,1 % der 
Weltbevölkerung noch reicher und die restlichen 99,9 % der Weltbevölkerung 
werden immer ärmer, was zum Aussterben der Menschheit auf dieser Erde führen 
wird. 
 
Damit wir nur die positiven Seiten von KI und DNA nutzen können, müssen diese 
neuen Technologien überwacht und reguliert werden. Ähnlich wie das Paul-
Ehrlich-Institut in Deutschland die Pharmaindustrie überwacht, muss es etwas 
Entsprechendes für KI-Programmentwicklungen und DΝA-Forschung geben. Und 
dazu brauchen wir starke DEMOKRATIEN. Wir müssen die bestehenden 
Demokratien schützen, stärken und in allen Ländern verbreiten. „Das ist unsere 
einzige Chance“, sagen die Autoren des Büchleins „DEMOKRATIE LEBEN“. 
 
Für uns Griechen sind alle drei Themen von großer Bedeutung. Die EEEΔ.BB 
wird in Zusammenarbeit mit der DHW und der GCCH die zweite wissenschaftliche 
Konferenz am 15. März 2025 in Hohenheim organisieren. Dort wird das Thema KI 
aus griechischer Perspektive behandelt. Ein Jahr später soll die DΝA-Methode 
ebenfalls aus griechischer Sicht beleuchtet werden. Ich freue mich, dass mit 
Professor Dr. Wassilios Fthenakis aus München und Professor Dr. Michael 
Damanakis aus Kreta zwei hervorragende Referenten zugesagt haben. 
Besonderes Merkmal dieser Tagungen ist die Teilnahme eines Vertreters eines 
griechischen Märtyrerdorfes. Bei der ersten Tagung war es Kommeno, bei der 
zweiten wird es Distomo sein. 
 
SAE, OEK und HELLENISCHE GEMEINDE 
Es wäre wichtig, die Auslandsgriechen unter dem Dach der SAE zu vereinen. 
Dies würde es uns ermöglichen, diese Jahrhundertthemen besser zu nutzen, um 
die Demokratie zu stärken und zu verbreiten. 
In diesem Sinne hat der Kongress des Verbandes der Griechischen Gemeinden in 
Deutschland (ΟΕΚ) eine Resolution zur Reaktivierung der SAE verabschiedet. 
Dies kann nur begrüßt werden. Allerdings ist die OEK seit fast 20 Jahren sehr 
schwach. Seine Mitglieder, die griechischen Gemeinden, die einst sehr stark 
waren, haben es versäumt, sich neue Ziele für das Post-Gastarbeiter-Zeitalter zu 
setzen. Der „Gastarbeiter“ wurde durch den integrierten Griechen ersetzt. Und mit 
der noch bestehenden Gastarbeitergemeinde kann er nichts anfangen. Und es 
wird noch schlimmer, denn die Regeln der Demokratie werden weder vom OEK 



noch von einigen Gemeinden ernst genommen. Wie erklären Sie einem 
integrierten Griechen, dass die OEK, die aus einigen wenigen griechischen 
Gemeinden mit weniger als 1.000 Mitgliedern besteht, die rund 600.000 Griechen 
in Deutschland vertritt? Oder dass der GGS die rund 20.000 Stuttgarter mit 
griechischen Wurzeln vertritt? Und das sogar mit nur 67 stimmwilligen 
Mitgliedern? Oder dass der neue Vorstand schon vor den Wahlen feststand? 
Aber, liebe Freunde, macht euch keine Sorgen. Niemand wird euch solche Fragen 
stellen. Und das ist es, was ich am traurigsten finde. Im Jahr 2019 habe ich 
mehrere griechische Juristen in Stuttgart gefragt, ob Wahlen mit nur einer Liste 
und ohne Kreuze nach deutschem Recht legal sind. Keiner von ihnen war an 
einer Antwort interessiert. 
 
Im Jahr 2022 organisierte die OEK einen Kongress, der vom örtlichen Gericht für 
ungültig erklärt wurde. Viele Leute wussten das aber schon vorher. Damals schlug 
ich vor, anstelle des Kongresses ein Treffen zu organisieren. Zu Beginn dieses 
Monats wurde der 23. Kongress wieder durchgeführt. Es ist noch nicht bekannt, 
ob dieser Kongress auch satzungsgemäß stattgefunden hat. Es waren nur sehr 
wenige griechische Gemeinden anwesend. Zu viele blieben fern. In den 15-
köpfigen Vorstand wurden viele Personen gewählt, die nicht einmal Mitglieder des 
Kongresses waren. Dies ist nach den Statuten der OEK möglich. Um die Tür für 
ein oder zwei wichtige Personen offen zu lassen. Aber wenn es mehr sind, dann 
kann ein solcher Vorstand nicht ernst genommen werden. Noch 
besorgniserregender ist die Situation, wenn die griechischen Gemeinden, die am 
Kongress teilgenommen haben, weniger Mitglieder haben als eine einzige 
Gemeinde, die nicht teilgenommen hat, z.B. Waiblingen. 
 
Als ehemaliger Präsident und vor allem als Ehrenpräsident sowohl der OEK als 
auch der Griechischen Gemeinde Stuttgart (GGS) habe ich das Recht und die 
Pflicht, auf Unregelmäßigkeiten hinzuweisen und alles in meiner Macht stehende 
zu tun, um den Namen der OEK und der GGS zu schützen. Und genau das tue 
ich mit dieser E-Mail. Die meisten griechischen Gemeinden und die OEK wurden 
in den 1960er Jahren von KKE-Organisationen gegründet. Diese brachten die 
ersten Führungskräfte der Gemeinden hervor. Die Tatsache, dass ich heute in der 
Lage bin, eine solche E-Mail zu schreiben, verdanke ich der KKE. Das schlampige 
Verhalten der heutigen KKE-Führer in Deutschland hat diese Institution schwer 
beschädigt. Die Institution der „Griechischen Gemeinde“ wurde immer von den 
politischen Parteien geschützt und gepflegt, aber das ist seit zehn Jahren nicht 
mehr der Fall. Es ist meine Absicht, diese Situation zu korrigieren, soweit ich es 
kann. Die Teilnahme der GGS am OEK-Kongress bereitet der OEK 
Schwierigkeiten, da die GGS nicht mit den Statuten der OEK übereinstimmt. Eine 
Gemeinde kann Mitglied der OEK werden, wenn sie bei Vorstandswahlen mehr 
als eine Liste zulässt. Im Falle eines Wahlvorschlags müssen die Kandidaten in 
einer bestimmten Reihenfolge auf dem Stimmzettel aufgeführt werden, und der 
Wähler kann/muss bis zu vier Kandidaten ankreuzen. Dies wird in Stuttgart seit 
2018 nicht mehr gemacht. Man fragt sich, welchen Sinn eine Satzung hat, wenn 
sie nicht eingehalten wird. Und wie wird das Amtsgericht den neuen GGS-



Vorstand anerkennen? Was ist die Meinung der Anwälte? Und was ist die 
Meinung des Präsidenten der OEK? 
Um all diese Unannehmlichkeiten und Absurditäten aus dem Weg zu räumen, 
wäre es logisch, wenn die OEK ein Treffen organisieren würde, zu dem alle 
griechischen Gemeinden eingeladen würden. 
Ich wünsche dies uns allen und hoffe, dass es in der ersten Hälfte des Jahres 
2025 stattfinden wird, 
Mit freundlichen Grüßen 
Konstantin Karras 
Arkadas  
 
XXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXX 
 
DEMOKRASİ, YAPAY ZEKA (YZ) ve DΝA 
Bunlar yeni yılda, gelecek yıl ve 21. yüzyıl boyunca bizi meşgul edecek üç 
konudur. 
 
Eğer YZ ve DΝA doğru kullanılırsa, dünyanın her yerindeki insanlar a) YZ 
sayesinde, örneğin dil bariyerlerini yıkarak eğitim avantajlarına sahip olacak ve b) 
DΝA sayesinde tüm insanların aynı genlerin gen varyantlarına sahip olduğunu 
öğrenecektir. Yine de farklı görünmeleri yalnızca coğrafi konumlarından ve 
çevresel koşullardan kaynaklanmaktadır. Örneğin Yunanlıların ve Türklerin daha 
da benzer gen varyantlarına sahip olmaları ortak atalarından kaynaklanmaktadır. 
 
Ancak yapay zeka ve DNA yanlış kullanılırsa, dünya nüfusunun sadece %0,1'i 
daha da zenginleşecek ve dünya nüfusunun geri kalan %99,9'u daha da 
fakirleşerek insanlığın bu dünyada yok olmasına yol açacaktır. 
 
Yapay zeka ve DNA'nın yalnızca olumlu yönlerinden faydalanabilmemiz için bu 
yeni teknolojilerin izlenmesi ve düzenlenmesi gerekmektedir. Tıpkı Almanya'daki 
Paul Ehrlich Enstitüsü'nün ilaç endüstrisini izlediği gibi, yapay zeka programı 
geliştirmeleri ve DNA araştırmaları için de benzer bir şey yapılmalıdır. Bunun için 
de güçlü DEMOKRASİLERE ihtiyacımız var. Mevcut demokrasileri korumalı, 
güçlendirmeli ve tüm ülkelere yaymalıyız. “Bu bizim tek şansımız” diyor 
“YAŞAYAN DEMOKRASİ” kitapçığının yazarları. 
 
Biz Yunanlılar için her üç konu da büyük önem taşımaktadır. EEEΔ.BB, 15 Mart 
2025 tarihinde Hohenheim'da DHW ve GCCH işbirliği ile ikinci bilimsel konferansı 
düzenleyecektir. Orada, yapay zeka konusu Yunan perspektifinden tartışılacaktır. 
Bir yıl sonra, DΝA yöntemi de Yunan perspektifinden incelenecektir. İki seçkin 
konuşmacının, Münih'ten Profesör Dr. Wassilios Fthenakis ve Girit'ten Profesör 
Dr. Michael Damanakis'in katılmayı kabul etmelerinden dolayı çok mutluyum. 
 
Bu konferansların bir özelliği de Yunan şehit köylerinden bir temsilcinin katılımıdır. 
İlk konferansta Kommeno idi, ikincisinde Distomo olacak. 
 



 
SAE, OEK ve HELLENİK TOPLULUĞU 
Yurtdışındaki Yunanlıları SAE çatısı altında yeniden bir araya getirmek önemli 
olacaktır. Bu, demokrasiyi güçlendirmek ve yaymak için yüzyılın bu sorunlarından 
daha iyi yararlanmamızı sağlayacaktır. 
 
Bu düşünceyle, Almanya'daki Yunan Toplulukları Federasyonu (FGC) kongresi 
SAE'nin yeniden faaliyete geçmesi yönünde bir karar kabul etmiştir. Bu sadece 
memnuniyet verici olabilir. Ancak OEK neredeyse 20 yıldır çok zayıf durumdadır. 
Bir zamanlar çok güçlü olan üyeleri, Yunan toplumları, Post-Gastarbeiter Çağı için 
yeni hedefler belirlemede başarısız oldular. “Gastarbeiter “ın yerini entegre olmuş 
Yunan almıştır. Ve hala var olan misafir-işçi topluluğu ile hiçbir şey yapamıyor. 
Dahası, demokrasinin kuralları ne OEK ne de bazı toplumlar tarafından ciddiye 
alınmadığı için işler daha da kötüye gidiyor. Entegre olmuş bir Yunanlıya, 
1.000'den az üyesi olan birkaç Yunan cemaatinden oluşan OEK'in Almanya'daki 
yaklaşık 600.000 Yunanlıyı temsil ettiğini nasıl açıklarsınız? Ya da CSR'nin 
Stuttgart'taki Yunan kökenli yaklaşık 20.000 kişiyi temsil ettiğini? Üstelik sadece 
67 üyesi olmasına rağmen; oy vermeye istekli olduğu için mi? Ya da yeni yönetim 
kurulu seçimlerden önce belirlendiği için mi? 
 
Ama sevgili dostlar, endişelenmeyin. Kimse size böyle sorular sormayacak. En 
üzücü bulduğum şey de bu. 2019 yılında birkaç Yunanlı avukata sordum Stuttgart, 
haçsız tek listeli seçimlerin Alman yasalarına göre yasal olup olmadığını sordu. 
Hiçbiri cevap vermekle ilgilenmedi. 
 
2022 yılında OEK, yerel mahkeme tarafından geçersiz ilan edilen bir kongre 
düzenledi. Ancak pek çok kişi bunu önceden biliyordu. O zaman, kongre yerine bir 
toplantı düzenlenmesini önerdim. Bu ayın başında 23. kongreye yeniden başlandı. 
Bu kongrenin de tüzüğe uygun olarak yapılıp yapılmadığı henüz bilinmiyor. Çok az 
sayıda Rum topluluğu hazır bulundu. Çok fazla kişi uzak durdu. Kongre üyesi bile 
olmayan birçok kişi 15 kişilik yönetim kuruluna seçildi. MSK tüzüğüne göre bu 
mümkün. Bir ya da iki önemli kişiye açık kapı bırakmak için. Ancak daha fazlası 
varsa, o zaman böyle bir kurul ciddiye alınamaz. Kongreye katılan Yunan 
cemaatleri, katılmayan tek bir cemaatten, örneğin Waiblingen'den daha az üyeye 
sahipse durum daha da endişe vericidir. 
 
Eski bir başkan ve her şeyden önce hem OEK'nin hem de Stuttgart Rum 
Cemaati'nin (HCS) onursal başkanı olarak, usulsüzlüklere işaret etme ve OEK ile 
HCS'nin adını korumak için elimden gelen her şeyi yapma hakkına ve hatta 
görevine sahibim. Bu e-posta ile yaptığım da tam olarak budur. Çoğu Yunan 
cemaati ve OEK 1960'larda KKE örgütleri tarafından kurulmuştur. Bunlar ilk 
toplum liderlerini yetiştirdi. Bugün böyle bir e-posta yazabilecek konumda olmamın 
nedeni KKE'dir. KKE'nin Almanya'daki mevcut liderlerinin özensiz davranışları bu 
kuruma ciddi zarar vermiştir. “Yunan toplumu” kurumu her zaman siyasi partiler 
tarafından korunmuş ve geliştirilmiştir, ancak on yıldır durum böyle değildir. Bu 
durumu elimden geldiğince düzeltmek niyetindeyim. KSS'nin OEK kongresine 
katılımı OEK için zorluklar yaratmaktadır, çünkü KSS OEK tüzüğüne 



uymamaktadır. Bir topluluk, yönetim kurulu seçimlerinde birden fazla listeye izin 
veriyorsa OEC üyesi olabilir. Bu durumda Oy pusulasında adaylar belirli bir sıraya 
göre listelenmelidir ve seçmen en fazla dört adayı işaretleyebilir/işaretlemelidir. 
Stuttgart'ta 2018'den bu yana bu uygulama artık yapılmıyor. İnsan, uyulmadığı 
takdirde bir yasanın ne anlamı olduğunu merak ediyor. Peki bölge mahkemesi 
yeni CSR kurulunu nasıl tanıyacak? Kamu avukatlarının görüşü nedir? Ve OEC 
başkanının görüşü nedir? 
 
Tüm bu tatsızlıklardan ve saçmalıklardan kurtulmak için, OEK'in tüm Yunan 
toplumlarının davet edileceği bir toplantı düzenlemesi mantıklı olacaktır. 
 
Bunu hepimize diliyorum ve 2025'in ilk yarısında gerçekleşmesini umuyorum, 
Saygılarımla 
 
Konstantin Karras 
Arcadian  
 


